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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2022/23:268 Läget i svensk akutsjukvård 

Inspektionen för vård och omsorg (Ivo) riktar stark kritik mot regionerna för 
situationen på landets akutsjukhus.

Patienter med allvarliga symtom får inte vård inom rätt tid, och den 
underbemannade personalen hinner knappt ta hand om de som kommer in.

I rapporten framgår exempel på att hälften av de tillsynade sjukhusen varje 
vecka tvingas skicka hem människor från akuten, människor som egentligen 
hade behövt läggas in, och på hur personalen inte har förutsättning att ge 
läkemedel, än mindre mat och dryck, i rätt tid.

Det råder brist på disponibla vårdplatser i samtliga regioner, och Ivo bedömer 
att patientsäkerheten inte kan garanteras.

Det oerhört allvarliga läge som råder inom svensk akutsjukvård får inte bli ett 
normalläge.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Acko Ankarberg Johansson:

 

Vad avser statsrådet att göra för att vård som inte är patientsäker inte ska 
tillåtas fortgå?

………………………………………

Yasmine Bladelius (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-01-25
Besvaras senast
2023-02-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


